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KOULUJEN ILTAKÄYTÖN VALVONTA 2018 - 2020

330/02.08.00/2018

SIVISTYS 23.05.2018 § 54

Valmistelija hankinta- ja logistiikkapäällikkö Jussi Korpi:

Hankinta- ja logistiikkapalvelut on kilpailuttanut koulujen iltakäytön
val von nan vuosille 2018 - 2020, johon on lisätty optio 2020 - 2021.
Aikaisempaan iltakäytön valvontaprosessiin muutoksena teh tiin
kolmen kouluryhmän muuttaminen kahteen ryhmään, jol loin
valvontakustannuksia saadaan pienennettyä kolmanneksella.

Tarjousten palautus on ollut 17.5.2018 klo 11:00.

Esitän, että palvelun tarjoajaksi valitaan hinnaltaan halvin tar jous-
pyyn nön mukainen tarjous. Avauskäsittelypöytäkirja ja tarjoukset
näh tä vil lä kokouksessa.

SIVISTYSTOIMENJOHTAJA ILKKA HALMKRONA:

Teen päätösesityksen kokouksessa.

SIVISTYSLAUTAKUNTA:

Sivistystoimenjohtaja esitti että koulujen iltakäytön valvontaan vuo sil-
le 2018-2020 ja optiovuodelle 2020-2021 valitaan palvelun tekijäksi
edullisimman tar jouk sen jättänyt Länsi-Rajan Konkari ry. 
Keskustelun aikana päätettiin, että pidetään keskustelutauko klo
18:50. Pykälän käsittelyä jatkettiin 18:58. 

Keskustelutauon jälkeen hyväksyttiin sivistystoimenjohtajan esi tys-
pää tös. Pidettiin myös pykälä kokouksessa tarkastettuna tä män
asian osalta.

_______

SIVISTYS 13.06.2018 § 65

Valmistelija hankinta- ja logistiikkapäällikkö Jussi Korpi:



Tornion Palloveikot ry on jättänyt 29.5.2018 päivätyn oi kai su vaa ti-
muk sen sivistyslautakunnan päätökseen 54 § 23.5.2018 koulujen il-
ta käy tön valvonnasta. Oikaisuvaatimuksessaan Tornion pal lo vei kot
ry vetoaa Länsi-Rajan Konkarit ry:n tarjouksen allekirjoittajan ni men-
kir joi tus oi keu den puuttumiseen patentti- ja re kis te ri hal li tuk sen
tiedoista ja sen vuoksi tarjous ja sen mukainen han kin ta pää tös tulisi
hylätä.

 Hankinta- ja logistiikkapalvelut on pyytänyt tarjouksen tekijältä (Län-
si-Ra jan Konkarit ry/Pasi Hiltunen) selvitystä asiasta ja saa nut
vuosikokouspöytäkirjan 13.7.2017 kopion tarjoajalta, jossa on myön-
net ty kohdassa 8 yhdistyksen nimenkirjoitusoikeus Juk ka-Pek ka
Leiviskälle, Pasi Hiltuselle ja Kari Perkaukselle.

 Muuttuneiden henkilötietojen puuttuminen patentti- ja re kis te ri hal li-
tuk sen tiedoista ei ole tarjouksen hylkäämisen peruste. Tar jouk sen
allekirjoittajalla on yhdistyksen vuosikokouksen myöntämä ni men kir-
joi tus oi keus ja näin ollen tarjous on Länsi-Rajan Konkarit ry:tä sitova.

 Esitän, että Tornion kaupungin sivistyspalvelujen lautakunta hyl kää
Tornion Palloveikot ry:n tekemän oikaisuvaatimuksen pe rus teet to-
ma na.

OHEISAINEISTO: Vuosikokouspöytäkirja 13.7.2017 (Länsi-Rajan Konkarit ry)

SIVISTYSTOIMENJOHTAJA ILKKA HALMKRONA:

Hyväksytään hankinta- ja logistiikkapäällikön esitys ja pidetään pöy-
tä kir ja kokouksessa tarkistettuna tämän asian osalta.

SIVISTYSLAUTAKUNTA:

Pertti Pirttimaa pyysi neuvottelutaukoa keskustan ryhmälle. Pu heen-
joh ta ja antoi keskustaryhmälle 10 minuutin neuvottelutauon klo
17:50.

Asian käsittelyä jatkettiin kello 18:00 ja puheenjohtaja avasi uu del-
leen keskustelun. Keskustelun jälkeen sivistyslautakunta hy väk syi
sivistystoimenjohtajan päätösesityksen ja pidettiin pöy tä kir ja
kokouksessa tarkastettuna tämän asian osalta.

_______

KH 18.06.2018 § 200
Markku Taramaa poistui esteellisenä (Tornion Pallo Veikot Ry:n pu-
heen joh ta ja) sivistyslautakunnan pöytäkirjan 65 §:n käsittelyn ja



päätöksen teon ajaksi.

Sivistyslautakunnan pöytäkirjan 65 §:stä käydyn keskustelun ai ka na
Outi Keinänen esitti Matti Lankilan kannattamana, että kau pun gin-
hal li tus käyttää otto-oikeutta sivistyslautakunnan pöy tä kir jan 65
§:ään.

Puheenjohtaja totesi, että koska keskustelun aikana oli tehty kau-
pun gin joh ta jan päätösesityksestä poikkeava kannatettu esitys, asias-
ta on äänestettävä.

Puheenjohtaja esitti, että ne kaupunginhallituksen jäsenet, jotka kan-
nat ta vat kaupunginjohtajan tekemää päätösesitystä, ää nes tä vät
"jaa", ja ne kaupunginhallituksen jäsenet, jotka kannattavat Ou ti
Keinäsen tekemää Matti Lankilan kannattamaa pää tös esi tys tä,
äänestävät "ei". Äänestysesitys hyväksyttiin.

Nimenhuudon mukaan suoritetussa äänestyksessä annettiin 5 "jaa"
ääntä (Muhonen Marjo, Juuso Kaisa, Kapraali Ilkka,Kaarlela Ant ti ja
Ollila Kosti) ja 5 "ei" ääntä (Juntura Sari, Keinänen Outi, Lan ki la
Matti, Pelttari Pekka ja Rainio Olli), joten kau pun gin hal li tuk sen
päätökseksi tuli puheenjohtajan äänen ratkaistessa, käyt tää
otto-oikeutta sivistyslautakunnan pöytäkirjan 65 §:ään.

Ilkka Kapraali, Kosti Ollila, Marjo Muhonen ja Kaisa Juuso jättivät
seuraavan sisältöisen eriävän mielipiteen:

Kaupunginhallituksen ei olisi pitänyt käyttää otto-oikeutta, sillä si vis-
tys lau ta kun ta on järjestänyt asiasta rehellisen kilpailutuksen, jon ka
LRK on voittanut. Lisäksi sivistyslautakunta on yk si mie li ses ti
hylännyt asiasta tehdyn oikaisuvaatimuksen.

_______

KH 02.07.2018 § 227
Valmistelija kaupunginlakimies Hannu Markkula ja hal lin to pääl lik kö
Leena Meriläinen:

Outi Keinänen esitti Matti Lankilan kannattamana kau pun gin hal li tuk-
sel le 18.6.2018 kokouksessa, että kaupunginhallitus päättää ot taa
käsiteltäväkseen sivistyslautakunnan pöytäkirjan 65 §:n kou lu jen
iltakäytön valvonta.

Nimenhuudon mukaan suoritetussa äänestyksessä annettiin 5 "jaa"
ääntä (Muhonen Marjo, Juuso Kaisa, Kapraali Ilkka, Kaarlela Ant ti ja
Ollila Kosti) ja 5 "ei" ääntä (Juntura Sari, Keinänen Outi, Lan ki la
Matti, Pelttari Pekka ja Rainio Olli). Puheenjohtajan äänen rat kais-



tes sa kaupunginhallituksen päätökseksi tuli käyttää ot to-oi keut ta
sivistyslautakunnan pöytäkirjan 65 §:ään.

Asiasta jättivät seuraavan sisältöisen eriävän mielipiteen Ilkka Kap-
raa li, Kosti Ollila, Marjo Muhonen ja Kaisa Juuso:

Kaupunginhallituksen ei olisi pitänyt käyttää otto-oikeutta, sillä si vis-
tys lau ta kun ta on järjestänyt asiasta rehellisen kilpailutuksen, jon ka
LRK on voittanut. Lisäksi sivistyslautakunta on yk si mie li ses ti
hylännyt asiasta tehdyn oikaisuvaatimuksen.

Kaupunginhallitus on käyttänyt kokouksessaan 18.6.2018 ot to-oi-
keut ta virheellisesti sivistyslautakunnan pöytäkirjan 65 §:ään kou lu-
jen iltakäytön valvonta 2018-2020. Heikki Harjulan ja Kari Prät tä län
teoksessa "Kuntalaki - Tausta ja tulkinnat" todetaan seu raa vaa: ...
jos oikaisuvaatimukseen on annettu ratkaisu, kun nan hal li tuk sel la ei
ole otto-oikeutta lautakunnan oikaisuvaatimuksen joh dos ta
antamaan päätökseen. Moninkertaisen oikaisuvaatimuksen kä sit te ly
kunnan hallinnossa ei ole mahdollista.

Hallintolain 50 §:ssä todetaan asiavirheen korjaamisesta seu raa vaa:
"Jos päätös perustuu selvästi virheelliseen tai puutteelliseen sel vi tyk-
seen taikka ilmeisen väärään lain soveltamiseen taikka pää tös tä
tehtäessä on tapahtunut menettelyvirhe, viranomainen voi poistaa
virheellisen päätöksen ja ratkaista asian uudelleen."

KAUPUNGINJOHTAJA TIMO NOUSIAINEN:

Kaupunginhallitus oikaisee 18.6.2018 tekemänsä päätöksen
§ 200 siltä osin kuin oli kysymys otto-oikeuden käyttämisestä si vis-
tys lau ta kun nan päätökseen 13.6.2018 § 65 ja hyväksyy pää tök sen
täytäntöönpantavaksi.

KAUPUNGINHALLITUS:

Markku Taramaa poistui esteellisenä (Tornion Pallo Veikot Ry:n pu-
heen joh ta ja) asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi.

Hyväksyttiin

 _______


